

Referat af HIH Bestyrelsesmøde 09-01-2023

Deltagere: Jimmy, Mads, Carsten, Jerome, Hanne & Charlotte

| PUNKTER PÅ DAGSORDEN | H – Handling D- Diskussion I - Information | Ansvarlig |
|--|---|---|
| Godkendelse af sidste referat | Godkendt | Charlotte lægger det på hjemmesiden |
| Træner kabale <ul style="list-style-type: none"> Hvem er vi klar til at skrive kontrakt med Hvor har vi huller Status | Dame1, Michael U19P Tais & Frank U17P Finn,(Frode, Rikke) Hvis de bedste 2008/09 spillere skal spille u17 skal vi have en snak med dem så de kan beslutte om det er det de vil U15P Finn,(Frode, Rikke) U13P Frode, Dan, (Jerome) U11P Tanja, Kasper S skal spørges U9 Trine U8 Jesper Tvernø skal spørges U6/7 Frederik Oldboys: Henrik Herre 1: Malte + Skipper skal spørges U19D Casper U17D Casper U15D: Venteliste* oprettes når vi har 10-12 tilmeldinger på vente åbner vi for holdet U13D: Jacob U11D: Michael Gamst Fitness: Jill U4/5 U3 Vi skal snakke med Malte midt februar omkring næste sæson Venteliste* oprettes når der er 10-12 spillere på listen oprettes et hold på de årgange vi ikke har spillere U3-5: er der forældre som vi kan få til at melde sig? | Jerome: Kontakter Rene for en snak Jerome snakker med Finn/Morten omkring U15-U17 cheftræner med mulighed for frihed Jerome og en anden fra Bestyrelsen Samtaler med Casper, Annette og Kasper Mads Evt. primus motor på/omkring U3 & U4-5? Hanne/Charlotte *Ventelister bliver oprettet efter VM2023 og når vi har styr på hvordan vi gør det bedst muligt Dette skal gøres på ALLE årgang |

| | | |
|---|---|---|
| | <p>Eller andre trænere som kan hjælpe til? Indkalde kommende U15 & U17P spillere til info møde med spillere og forældre Tirsdag 31. Januar 2022 kl 19:15</p> <p>Iben og Andreas (Forældre) snakker vi individuelt med</p> | <p>hvor vi ikke har spillere nok</p> <p>Charlotte laver mødeindkaldelsen</p> |
| <p>Trænermøde/kursus</p> <ul style="list-style-type: none"> • Trine tilbud om Keepertræning for de mindre årgange • Morten tilbud om kursus/oplæg til Styrketræning/ernæring for U13 og op efter Både for spillere, trænere og forældre • 1. Maj planlægning | <p>Træningfri uge 18 General status og oprydning bestyrelse og trænere Gennemgang af tøj og materiale Holdkonti skal være brugt inden 1. maj også</p> | <p>Charlotte Info sendes ud til trænerne</p> |
| <p>Ønsker til nye idrætsfaciliteter eller ændring af eksisterende faciliteter</p> <ul style="list-style-type: none"> • Flere og bedre omklædningsfaciliteter • Klublokale • Nye gulv i herlevhallen • styrketræning facilitet | <p>Alle (læs info inden mødet) Mere info omkring processen under dagsordenen</p> | <p>Overført til næste møde</p> |
| <p>DHF Vil vise kampe fra hundredvis af Haller</p> <p>DHF oplæg</p> | | <p>Overført til næste møde</p> |
| <p>Døm Selv kampe</p> <ul style="list-style-type: none"> • Betaling/ændring af beløb | <p>Vi lader det være som det er nu Kampe skal tilbydes til HIH medlemmer først</p> | |

| | | |
|--|---|--|
| <p>Aktivitetsudvalg</p> <ul style="list-style-type: none"> • VM2023 | <p>13. Januar 2022 110 buspladser 82 buspladser booket nu, vi kan sælger 45 mere med bus så finder vi en løsning med transport</p> <p>21. Januar 2022 vi forventer at denne dag bliver udsolgt Snack bar til busserne Sodavand 20 kr Øl 25kr Chips: 10 kr Slikposer 20 kr Kildevand 15 kr</p> <p>Medbring pas eller pas – sendt info ud</p> | <p>Hanne, Charlotte</p> |
| <p>PåskeCup</p> <ul style="list-style-type: none"> • U9-U17 • U19 evt til Prag eller andet stævne • Hoodies • Sponsor | <p>Påskecup hvor mange hold skal der med til AGF</p> <p>U19 skal finde et andet påkestævne</p> <p>Sponsor NPV Bent Westen</p> | <p>Charlotte opretter afstemning på trænersiden</p> |
| <p>Process for bestilling af tøj/materialer</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bestilling af T-shirt til Frivillige/Stævner • Bestillings procedure Sponsor ↔ uden sponsor | <p>Charlotte informerede bestyrelsen</p> | <p>Charlotte laver procedure som sendes ud til trænere omkring materiale/Tøj bestilling</p> |
| <p>Garderobe til HI Fest</p> | <p>Vi skal stille med folk til garderoben</p> <p>Hvor mange folk Tidsrum Hvad får vi for det</p> | <p>Jerome undersøger og vender tilbage</p> |
| <p>Idrætsklasse på Kildegårdsskolen</p> | <p>Jerome informerede om at han har sendt bolden retur da oplægget og informationer ikke er "gode" nok</p> | |
| <p>Evt. Generalforsamling</p> | <p>GF 6. Marts 2022 Bestyrelsesmøde for ny Bestyrelse 20. Marts 2022 19:30 Hos Hanne Varsles 14 dage før på mail, Infosidler i Hallen, Hjemmeside og FB</p> | <p>Charlotte Lægger det ind på Holdsport allerede nu</p> |

| | | |
|--|---|---|
| | Annelise skal inviteres Støttemedlem/Frivillige pris | Jerome sørger for at få inviteret Annelise |
|--|---|---|